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ZÁPIS 
z mimo řádného ve řejného zasedání zastupitelstva m ěsta Úvaly 

 č. Z – 05/2012, které se konalo ve čtvrtek 24. 5. 2012 v 18:00 hodin v sálku DPS 
Úvaly 

 
Přítomno členů zastupitelstva : 11 členů (viz. listiny přítomných)  
Pracovníci MěÚ:  (viz listiny přítomných)  
Občané:      (viz listiny přítomných)  
 
PROGRAM 

1) Dostavba a rekonstrukce vodovodní sít ě Úvaly – sd ělení OPŽP – zařazení 
akce do seznamu potenciáln ě problematických projekt ů 

2) Smlouva o vzájemné spolupráci p ři koordinaci výstavby vodovodu a smlouva 
o smlouv ě budoucí 

Různé 
Připomínky a nám ěty zastupitel ů, občanů 

 I. Úvod 
Jednání zahájil starosta města MUDr. Jan Šťastný a přivítal přítomné.  
 
Starosta konstatuje, že jednání zastupitelstva bylo mimořádně svoláno a běžnou kontrolou počtu 
zúčastněných zastupitelů konstatuje, že je zastupitelstvo usnášení schopné.  
 
Starosta se dotazuje, zda měl nebo má někdo z ověřovatelů k minulému zápisu připomínky.                            
Ověřovatelé konstatovali, že zápis byl podepsán. 
 
Návrh členů návrhové komise ve složení: Ing. Ludmila Milerová, p. Miloslav Kolařík 
 
Zastupitelstvo města Úvaly schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
Ing. Ludmila Milerová, p. Miloslav Kolařík  
Pro: 11  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Návrh členů ověřovatelů zápisu: p. Karel Linhart, Mgr. Marek Mahdal DiS. 
 
Zastupitelstvo města Úvaly schvaluje ověřovatele zápisu:  
p. Karel Linhart, Mgr. Marek Mahdal DiS. 
Pro:11  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Zapisovatel: pí Monika Šimáňová 
 
Starosta navrhl doplnění programu o body: Smlouva o vzájemné spolupráci při koordinaci výstavby 
vodovodu a smlouva o smlouvě budoucí, Příprava návrhu smlouvy o vzájemné spolupráci a koordinaci 
při uložení inženýrských sítí v ulici Škvorecká, Uznání dluhu a uznání závazku ČECHOSLÁVIE, spol. 
s.r.o.. 
 
Program 

1) Dostavba a rekonstrukce vodovodní sít ě Úvaly – sd ělení OPŽP – zařazení 
akce do seznamu potenciáln ě problematických projekt ů 

2) Zpráva finan čního výboru 
3) Smlouva o vzájemné spolupráci p ři koordinaci výstavby vodovodu a smlouva 

o smlouv ě budoucí 
4) Příprava návrhu smlouvy o vzájemné spolupráci a koord inaci p ři uložení 

inženýrských sítí v ulici Škvorecká   
5) Uznání dluhu a uznání závazku ČECHOSLÁVIE, spol. s.r.o. 

Různé 
Připomínky a nám ěty zastupitel ů, občanů 
 
 

P. Kolařík požádal o včasné zasílání materiálů a to bez dodatečných materiálů, aby je mohl dostatečně 
prostudovat. Mgr. Borecký se připojil k názoru, že je třeba dodržovat termíny pro zasílání materiálů na 
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jednání zastupitelstva a koordinaci vedení města. Do diskuze se zapojila Ing. Váňová, která uvedla, že 
pozvánku a materiály neměla v daném termínu. Mgr. Borecký navrhl, aby se zastupitelstvo usneslo, že 
vyzývá radu města, aby předkládala materiály pro jednání zastupitelstva řádně a včas. Pí Tesařová 
odpověděla, že po telefonickém ověření zjistila, že materiály byly rozeslány v zákonném termínu a to 
pracovníky VPS p. Franclem a p. Škorpilem a to ve čtvrtek 17. 5. 2012 do 14 hodin do poštovních 
schránek všech zastupitelů. Pí Tesařová uvedla, že příští jednání zastupitelstva bude oznámeno všem 
zastupitelům ještě i formou sms a emailem. Problém není ve včasném připravení materiálů úředníky 
MěÚ, ale v tom, že jsou některými zastupiteli dodávány materiály tzv. ,,naposlední chvíli“, které je 
nezbytné ještě projednat.  
 
Po diskuzi starosta nechal hlasovat o doplněném programu. 
Pro: 11  Proti: 0  Zdržel se:  0 
 

I. Projednávání p ředložených materiál ů 
 
Bod č. 1) Dostavba a rekonstrukce vodovodní sít ě Úvaly – sd ělení OPŽP – 
zařazení akce do seznamu potenciáln ě problematických projekt ů, Zápis z 
mimo řádného zasedání  finan čního výboru č. I/2012  ze dne 22. 05. 2012, 17.00  
Starosta uvedl, že Město Úvaly obdrželo sdělení SFŽP ČR o zařazení akce „Dostavba a rekonstrukce 
vodovodní sítě Úvaly“ do seznamu potenciálně problematických projektů z pohledu Evropské komise. 
Evropská komise vznesla požadavek na úpravu provozních smluv v souladu s podmínkami OPŽP – 
úprava provozovatele vodovodních přivaděčů (tzn. Káranský přivaděč). 

• Starosta předal slovo Mgr. Boreckému (předseda finančního výboru), který seznámil přítomné 
s informacemi z mimořádného jednání finančního výboru, který zasedal dne 22. 5. 2012. Zápis 
je přílohou č. 2 tohoto zápisu.  

• Mgr. Borecký uvedl, ve věci k pozastavení vydávání registračních listů k dotačnímu projektu 
„Vodohospodářské investice města Úvaly“ finanční výboru přijal usnesení:  
Finan ční výbor doporu čuje VZZM, aby s ohledem na nejistotu ohledn ě přidělení dotace 
na akci „Vodohospodá řské investice m ěsta Úvaly“ m ěsto Úvaly neinvestovalo více než 
částku 62 mil. K č z vlastních zdroj ů. Finan ční výbor p ři stanovení tohoto limitu vycházel 
ze závěru, že pro m ěsto z dlouhodobého hlediska je nejvýhodn ější varianta komplexního 
řešení dodávky vody nebo varianta, která se jí nejví ce blíží. 

• Starosta předal slovo Ing. Kokrmentovi (projektový manažer), který uvedl, že pozastavení akce 
bude trvat, až do doby kdy SFŽP obdrží konečné stanovisko Evropské komise. 

 Tento stav v podstatě ohrozil výstavbu akce ,,Dostavba a rekonstrukce vodovodní sítě Úvaly“ a 
 narušil koordinaci uzavírky silnice II/101 – Škvorecká ulice. Vzhledem k tomu, že zatím není 
 možné odhadnout, zda tyto projekty budou nadále pokračovat a pokud ano, tak v jakém 
 časovém horizontu, je nutné přistoupit k rozhodnutí, v jakém rozsahu bude město 
 výstavbu vodovodu realizovat. Projektový manažer vodohospodářských akcí VRV a.s. 
 seznámil přítomné s vstupním dokumentem pro rozhodnutí zastupitelstva města, kde jsou 
 uvedeny jednotlivé varianty možného řešení s uvedením investičních nákladů pro jednotlivé 
 varianty, pokud by došlo k tomu, že by akce byla financována pouze z vlastních prostředků 
 města. Tento dokument je přílohou tohoto zápisu. 
 
Starosta zahájil diskuzi k tomu bodu. 

• Ing. Váňová vznesla dotaz, zda v žádosti na OPŽP byla zahrnuta rekonstrukce vodojemu 
Rohožník. Ing. Kokrment odpověděl, že v žádosti je zahrnuta.  

• Dále Ing. Váňová vznesla dotaz, ve vazbě na rekonstrukci mezi ulicí  Fibichovou a Rohožníkem, 
která je zahrnuta v žádosti, zda se bude žádat o změnu projektu v případě nezískání dotace. 
Ing. Kokrment odpověděl, že v současné chvíli se pohybujeme v rámci toho projektu, to 
znamená, že se nedělá nic navíc a ve chvíli, kdy se dozvíme, že dotace dopadne dobře, tak se 
situace může přehodnotit a může se dodělat projekt kompletně celý.  

• Ing. Váňová uvedla, že již byla soutěž a v soutěži právě byla vysoutěžena žádost pro 
rekonstrukce. Soutěž se zruší nebo se udělá dodatek. Pokud by se stavěla jenom část, tak se 
smlouva bude muset nějak řešit. Ing. Kokrment odpověděl, že stavba bude zahájena na 
úsecích, které odsouhlasí zastupitelstvo. Na ostatních úsecích, které nebudou odsouhlaseny, 
se formálně pozastaví stavba. Starosta doplnil, že s dodavatelem stavby probíhají jednání. 

• Ing. Váňová vznesla dotaz, zdali je ve variantě E nebo E1 ,,obchvat Jiren“. Starosta odpověděl, 
že ,,obchvat Jiren“ není zahrnut, probíhá zde teprve příprava na územní řízení.  



3 
MVZZM 05/2012, ze dne 24. 5. 2012 
 

• Ing. Černý vznesl dotaz, zdali vodojem Rohožník je ve vlastnictví města nebo svazku obcí. 
Starosta odpověděl, že je ve vlastnictví města. Ing. Černý konstatoval, že hladina vodojemu 
Rohožník je důležitá i pro udržení tlaku vody i pro Horoušany a Jirny, nemá význam jenom pro 
město Úvaly. 

• P. Kolařík vznesl dotaz, jakým způsobem se do města Úvaly dostane voda v případě velkého 
nárůstu obyvatel. Ing. Kokrment odpověděl, že v případě enormního nárůstu obyvatel se bude 
muset vybudovat obchvat Jiren. V současné době ve věci obchvatu Jiren je zahájena 
projektová příprava, probíhá projednání výběrového řízení, řeší se majetkoprávní vztahy.   
 

Starosta ukon čil diskuzi a p řečetl usnesení. 
 
Usnesení č. Z – 067/012  
Zastupitelstvo m ěsta Úvaly: 

I. bere na v ědomí sd ělení SFŽP ČR o zařazení akce „Dostavba a rekonstrukce vodovodní 
sítě Úvaly“ do seznamu potenciáln ě problematických projekt ů, 

II. souhlasí s uskute čněním investi ční akce v rozsahu daném p řílohy č.1 (rekonstrukce 
vodojemu Rohožník, nová výstavba p řivád ěcích řadů a vodojemu Úvaly- jih, propojení a 
odd ělení stávající sít ě v Úvalech), 

III. bere na v ědomí zprávu finan čního výboru, která se týká této záležitosti (p říloha č. 2). 
PRO: 9 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:  2 

 
Bod č. 2)  Zpráva finan ční ho výboru   
Mgr. Borecký pokračoval s informací z jednání finančního výboru ze dne  22.5.2012 zvláště pak dalším 
postupem ve věci projektů „III/01214 Úvaly u Prahy, průtah“, „rekonstrukce č.p. 65 v souvislosti se 
zatčením hejtmana Středočeského kraje Davida Ratha. 
Finanční výbor došel k názoru, že je předčasné dělat jakékoliv závěry, jak se s těmito akcemi naloží či 
nenaloží.  
Projekt ,,rekonstrukce č.p. 65“ řádně proběhl a pouze se čeká na podpis hejtmana. Tudíž v současné 
době by město mělo pokračovat dál v tomto projektu. 
Projekt „III/01214 Úvaly u Prahy, průtah“, nevychází z dotačního projektu, vychází Smlouva o spolupráci 
veřejných zadavatelů č. 1069/DOP/2011 mezi Městem Úvaly a Středočeským krajem, na základě které  
kraj kompletně zrekonstruuje průtah městem (Pražská, Husova, průjezd náměstím, Riegrova).  
Smlouva je v současné době platná a je odsouhlasena radou Středočeského kraje. Jedná se  
o smlouvu na dobu určitou, která zaniká dosažením účelu – zrekonstruováním průtahu.  
 
Finanční výbor se usnesl na níže uvedených usneseních.  

1) Projekt „III/01214 Úvaly u Prahy, pr ůtah“ 
Finan ční výbor doporu čuje VZZM, aby umožnilo vedení m ěsta dokon čit výb ěrové řízení 
na zhotovitele projektu, ale zárove ň, aby vedení m ěsta osobn ě projednalo se zástupci 
Středočeského kraje další zám ěry kraje ve v ěci pln ění smlouvy o spolupráci uzav řené 
mezi St ředočeským krajem a m ěstem a na základ ě toho p ředložilo zastupitelstvu návrh 
dalšího postupu.  

2) Dostavba čp. 65  
Finan ční výbor doporu čuje VZZM, aby umožnilo vedení m ěsta dokon čit výb ěrové řízení 
na realizátora projektu, ale zárove ň, aby vedení m ěsta osobn ě projednalo se zástupci 
Středočeského kraje další zám ěry kraje ve v ěci podpisu smlouvy o dotaci a na základ ě 
toho p ředložilo zastupitelstvu návrh dalšího postupu. 
 
K tomuto bodu nebyla diskuze. Starosta přečetl níže uvedené usnesení. 

 
Usnesení č. Z – 068/012  
Zastupitelstvo m ěsta Úvaly bere na v ědomí zprávu finan čního výboru ze dne 22.5.2012  (p říloha 
č. 2) 

PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:  0 
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Bod č. 3) Smlouva o vzájemné spolupráci p ři koordinaci výstavby vodovodu 
a smlouva o smlouv ě budoucí  
Starosta předal slovo pí Reicheltové. 
Smlouva byla na základě usnesení rady města R-0238/011 zpracována právními zástupci města a MEI 
Holding. Město Úvaly na základě připomínek z jednání zastupitelstva města dne 3. 5. 2012 učinilo dotaz 
u právního zástupce města k těmto věcem: 

- Článek V, bod 13, 14 – velká pokuta a termín prodlení s úhradou Kupní ceny 
- Článek V, odst 5  - uzavření kupní smlouvy neodpovídá zákonu o obci, kupní smlouva musí být 

schválena zastupitelstvem, termíny nesouhlasí 
- Odst. 11 a 12 - Zakotvení přesné částky kupovaného díla. 

Starosta předal slovo Ing. Kokrmentovi, který popsal situaci: odbor investic dlouhodobě řešil 
problematiku zajištění tlaku vody ve stávající čtvrti Nové Slovany s tím, že s projektantem stavby 
vodovodu a vodojemu JIH byla navržena nová trasa vodovodního přivaděče do čtvrti Nové Slovany a 
osazení AT stanice v plánovaném vodojemu Jih – v současné době řešeno provizorní AT „vajíčko“. Při 
výrobním výboru na vodohospodářské akce města vzneslo MEI žádost o koordinaci trasy vodovodního 
řadu a ATS i pro I. etapu výstavby Hostín. Návrh na Koordinovanou výstavbu vodovodu byl projednán a 
schválen Radou města dne 7.9.2011 s tím, že náklady na realizaci Koordinované výstavby vodovodu 
ponese Město a společnost Hostín Development rovným dílem. Náklady jsou odhadovány v částce 
3.510.000,- Kč bez DPH, předpokládaná výše nákladů pro každou stranu činí 1.755.000,- Kč bez DPH. 
Skutečné náklady budou upraveny na základě výběrového řízení na dodavatele stavby dle ustanovení 
čl. IV ve smlouvě. 
Podíl města bude hrazen kupní smlouvou, která bude opět zpracovávána právními zástupci obou stran. 
Dopad na rozpočet:  1.755.000,-  rozpočtovým opatřením zařazeno do rozpočtu 2012 (z položky 2310-
6121) 
 
Ing. Kokrment dále odpov ěděl na n ěkteré dotazy - p řipomínky zaslané Mgr. Boreckým k této 
smlouv ě. 
Článek III, odst. 5 v poslední části říká: 
,,Hostín Development, ani jakýkoli jiný stavebník jakýchkoli fází či etap Projektu, nicméně není povinen 
nést náklady na stavební úpravy Vodního díla nezbytné za účelem zajištění tlaku pro účely jakékoli jiné 
další výstavby, než výstavby Projektu. " 
To jinými slovy znamená, že teď budeme spolufinancovat vodovod v té části vyznačené smlouvou a 
dořešíme tím i naše Nové Slovany. Nicméně, pokud se stane, že v další fázi výstavby projektu Hostín 
nebude kapacita stačit, tak všechny další úpravy financuje město. Otázka zní, jestli to tak technicky 
může nastat. Pokud ano, má pro nás smysl tuto investici dělat.  
Doporučené řešení: dotaz na VRV, v případě pro nás nepříznivé odpovědi zvážit, jestli vůbec do 
smlouvy jít (za určitých okolností to bude mít smysl i tak – například úspora na budoucí investici). 
 
Článek III, odst. 6 říká: 
Zajištění dodávky vody do Vodního díla, a to od samého počátku uvedení Vodního díla do provozu, je 
povinností Města, které se zavazuje v rámci Dostavby a rekonstrukce vodovodní sítě Úvaly vybudovat 
veškerá potřebná zařízení a tato zařízení vystrojit adekvátními technologiemi. Závazek Města dle 
předchozí věty je platný rovněž ve vztahu k veškeré zástavbě, která bude v budoucnu vybudována v 
rámci Projektu, tj. jak 1. fáze Projektu, tak veškerých, ke dni podpisu této Smlouvy plánovaných 
navazujících fází či etap Projektu. S plánovaným rozsahem Projektu je Město obeznámeno a bylo s ním 
obeznámeno již před započetím relevantních přípravných prací na Dostavbě a rekonstrukci vodovodní 
sítě Úvaly, když Městský úřad Úvaly – odbor životního prostředí a územního plánu, přijal dne 
10.07.2008 usnesení sp. zn. žpúp/4342/08/Špl o pořízení územní studie projektu „Hostín“ a dále dne 
28.06.2010 usnesení sp. zn. žpúp/4987/10/Špl o pořízení územní studie „Hostín-Fáze II“. Kopie 
předmětných usnesení tvoří přílohu č. 6 této Smlouvy.    
Tady se vlastně úplně poprvé od smluv s MEI od roku 2008 (včetně) říká, že město musí zajistit vodu 
pro celých MEI plánovaných 3 000 lidí. Tzn., že v extrémním případě, pokud nevyjde dotace, se 
zavazujeme investovat z vlastních zdrojů celkem 90 milionů Kč + 30 mil. od MEI. Osobně toto považuje 
za riskantní závazek a domnívá se,že by měla být vtělena návaznost na obdržení dotace na vodu, 
v opačném případě budou spolu strany jednat, jak to zajistit. Z jeho pohledu je to problematické. 
Doporučené řešení: upravit článek tak, aby tato povinnost byla vázána na obdržení dotace do 
31.12.2012, pokud ji město nezíská, pak budou obě strany jednat o řešení a spolufinancování akce. 
 
Článek IV., odst. 3 stanoví předpokládanou cenu díla na 3 510 000 Kč + DPH, tedy město by mělo 
platit částku 1 755 000 Kč nicméně článek V., odst. 12 stanoví, že kupní cena (tedy 50% podíl města) 
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nepřesáhne částku 4 000 000 Kč bez DPH, což odpovídá celkové ceně 8 000 000 Kč. Vzhledem 
k tomu, že bude výstavbu organizovat a platit Hostín Development, uvedl zde riziko, že se dohodnou se 
subdodavateli na nacenění (důvod se vždy najde) a město to fakticky zaplatí celé. Vyjádřil souhlas 
s tím, že nyní nelze cenu určit úplně přesně, takže prostor je tam třeba nechat. Dle jeho názoru si myslí, 
že by adekvátní bylo omezit na 2 000 000 Kč. 
Doporučené řešení: omezit výši kupní ceny na 2 000 000 Kč max. 
 
Článek V., odst 1.  – tento článek uvádí, že vlastníkem vodovodu je Hostín Development a že vlastnická 
práva přechází na město okamžikem zaplacení kupní ceny. Tak jak je to napsáno hrozí, že pokud půjde 
Hostín Development do konkursu, tak nám hrozí stejné trable s přebíráním vodovodu jako je kauza 
Čechoslávie. Z jeho pohledu by bylo ideální od počátku k vodnímu dílu stanovit zástavní právo ve 
prospěch města. 
Doporučené řešení: zřizování zástavních práv ve prospěch města a doplnění smlouvy o toto ustanovení 
 
Článek V., odst. 5 –  opět problém – zde se město zavazuje uzavřít kupní smlouvu do 15 dnů od výzvy. 
Tento termín je nerealizovatelný, pokud se vezmou zákonné termíny pro schvalování věcí 
zastupitelstvem, jeho svolání atd. Zde by mělo být alespoň 45 dnů. Dle jeho právního názoru nelze 
budoucí kupní smlouvu uzavřít bez schválení zastupitelstvem. 
Doporučené řešení: prodloužení lhůty na 45 dnů, pokud nám právník města nepotvrdí něco jiného 
 
Článek VI. odst. 3  –  v podstatě říká, že se město do budoucna zavazuje připojovat jednotlivé části 
Hostína a zajistit dostatečnou dodávku vody v dostatečném tlaku. Problém je, že není nikde definováno, 
co je to dostatečný objem vody a tlak. Zde je to potřeba definovat. Uvedl absurdní příklad – představte 
si, že v průmyslové zóně Hostín někdo vybuduje ,,akvapark á la Čestlice“. Pak bude naší povinností 
zajistit vodu. Uvedl, že s tím má problém. 
Doporučené řešení: stanovení přesných parametrů objemu garantované vody a tlaku. Provázat 
s doporučeným řešením pro článek III., odst. 6 
 
Pokud se týká smluvních pokut, které někdo napadal, tak s tím nemá problém. 
Jeho závěr a doporučení: 

1) Pokud právníci a technici z VRV 100% nevyloučí rizika, která výše popsal, trvat na úpravě 
předmětných článků smlouvy 

2) Dnes neschvalovat smlouvu, dát stanovisko ke smlouvě + požadavkům na úpravu 
3) Schválit definitivní znění smlouvy na příštím (klidně mimořádném) zasedání zastupitelstva. Psát 

na místě texty a úpravy považuje za nebezpečné. 
 
Do rozsáhlé diskuze se zapojili zastupitelé Mgr. Borecký, Ing. Váňová, Ing. Breda a p. Ctibor (jednatel 
Hostín Development, s.r.o.). 

• Ing. Váňová souhlasila s názorem Mgr. Boreckého a uvedla, že se jedná v podstatě o duplicitní  
závazek města, stejný závazek je již v základní smlouvě, kterou město má zajistit pro výstavbu 
Hostína vodu a i pro Úvaly celé město. Dále uvedla technickou věc ve vazbě na Hostín – Nové 
Slovany, je zde malá ATS stanice ve vlastnictví VaK Mladá Boleslav zda se bude rušit. P. Ctibor 
odpověděl, že by se mohla použít další výbava tohoto vodojemu, je ale schválen projekt, který 
je parametricky daný. P. Ctibor doporučil dodat do smlouvy např. větu: tím je míněno rozsah dle 
schválené projektové dokumentace, která je přílohou.  

• Ing. Breda navrhl, aby se z této smlouvy odstranily věci, které jsou duplicitní již se smlouvou o 
spolupráci. P. Ctibor odpověděl, že s tím nemá problém, ale pouze uvedl, že se tato záležitost 
řeší již od podzimu.  

• Ing. Černý uvedl, že by mělo být uvedeno ve smlouvě nebo v příloze smlouvy technická zpráva 
ve které by bylo definováno např. tlak vody, množství vody atd.. Ing. Kokrment odpověděl, že 
koncem roku by zde měla být přesná specifikace a projektová dokumentace včetně výkazu 
výměr. 

• P. Ctibor požádal o zaslání připomínek písemně k této smlouvě.  
• Ing. Váňová požádala zapsání připomínek k této smlouvě do usnesení a poté na dalším jednání 

zastupitelstva 21.6.2012 předložení doplněné smlouvy dle těchto připomínek. Mgr. Borecký 
vznesl dotaz, kdo jednal o této smlouvě od listopadu dle tvrzení p. Ctibora. Zastupitelé tuto 
smlouvu obdrželi na projednání až 3. května půl hodiny před jednáním zastupitelstva. P. Ctibor 
odpověděl, že je pravda, že zhruba až od listopadu jednali o této smlouvě právníci obou stran.  
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• Starosta souhlasil se zapsáním všech připomínek do zápisu, tak aby mohly být projednány a 
zapracovány do smlouvy. Zastupitelé souhlasili se svoláním schůzky, kde by se dořešily 
připomínky a to dne 28.5.2012 od 17 hodin v zasedací místnosti 1.patro MěÚ Úvaly. 

 
19:31 p. Linhart odchod 
 
Bod 4)  P říprava návrhu smlouvy o vzájemné spolupráci a koord inaci 
při uložení inženýrských sítí v ulici Škvorecká  
Starosta předal slovo p. Ctiborovi a pí Reicheltové. 
Vzhledem k předpokládanému časovému souběhu investičních akcí města Úvaly (přivaděč k VDJ Úvaly 
– jih) a společnosti Hostín Development s.r.o./skupina MEI (inženýrské sítě pro lokalitu Hostín) vyvstala 
potřeba vzájemně koordinovat výstavbu obou akcí v úseku, v němž jsou sítě společně ukládány do ul. 
Škvorecká. 
Tuto problematiku projednávala Rada města dne 25.4.2012 usnesením R-0143/012.  
Rada města souhlasila s přípravou návrhu smluvního vztahu mezi městem a Hostín Development s.r.o., 
který se bude týkat spolupráce při výstavbě inženýrských sítí města Úvaly a Hostín Development s.r.o. 
a úprav povrchu komunikací ul. Škvorecká – silnice č. II/101 po pokládce těchto inženýrských sítí. 
Podmínkou spolupráce je odsouhlasení smluvního vztahu právním zástupcem města, radou města a 
zastupitelstvem města. 
25. 5. 2012 zahajuje m ěsto výstavbu vodovodu od sv ětelné k řižovatky sm ěrem na Škvorec  a od 
25.6.2012 bude pokračováno úplnou uzavírkou pro koordinovanou pokládku sítí města a MEI. Je nutné 
projednat s KSÚS následnou úpravu povrchu silnice II/101 a dořešit méně práce, které vyplynou 
z koordinace stavby, týkají se zejména výkopových prací. 
S ohledem na napjaté termíny navrhujeme, aby zastupitelstvo města pověřilo Radu města 
odsouhlasením smlouvy o vzájemné spolupráci a koordinaci při uložení inženýrských sítí v ulici 
Škvorecká, po předchozím projednání a odsouhlasení smlouvy právním zástupcem města. 
 
Starosta p řečetl usnesení a nechal hlasovat. 
 
Usnesení č. Z – 069/012  
Zastupitelstvo m ěsta Úvaly: 

I. pov ěřuje radu m ěsta odsouhlasením smlouvy o vzájemné spolupráci a k oordinaci 
při uložení inženýrských sítí v ulici Škvorecká mezi městem Úvaly a Hostín 
Development s.r.o., po p ředchozím projednání a odsouhlasení smlouvy právním 
zástupcem m ěsta, 

II. pov ěřuje starostu m ěsta podpisem smlouvy o vzájemné spolupráci a koordi naci 
při uložení inženýrských sítí v ulici Škvorecká po od souhlasení radou m ěsta 

PRO: 10 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:  0 

 
Různé  
 

• Ing. Breda informoval o aktuálním stavu problematiky ČECHOSLÁVIE, spol. s.r.o.. Uvedl, že je 
nutné dořešit situaci ohledně uznání dluhu a uznání závazku ČECHOSLÁVIE, spol. s.r.o.. 

• Ing. Váňová uvedla, že je nutný rozklad odborníka v této záležitosti a doporučila oslovit 
Advokátní kancelář JUDr. Zdeněk Kadleček, JUDr. Alena Ježková a spol, která se již touto 
záležitostí zabývala. Zastupitelé souhlasili a uložili Ing. Bredovi konta ktovat JUDr. 
Ježkovou k řešení této problematiky. 

• Ing. Váňová vznesla dotaz, jak pokračuje rekonstrukce mostů, protože tato zakázka je 
předmětem šetření Středočeského kraje v rámci p. Ratha. Pí Reicheltová odpověděla, že 
učinila dotaz na provádějící firmu, jakým způsobem budou pokračovat. Odpověď byla, že budou 
pokračovat v rekonstrukci mostů a dodrží závazné termíny. 

• Podn ět - Ing. Váňová uvedla, že rada st ředočeského kraje projednávala tuto záležitost, 
tudíž doporu čila vznést na st ředočeském kraji dotaz na p řijaté usnesení a p řípadný 
dopad (pí Reicheltová). 

• P. Brož vznesl dotaz na prázdninový provoz v mateřské škole v Kollárova. Uvedl, že 
prázdninový provoz v mateřských školách je nedostačující, nikdo nezjišťoval zájem o využívání 
prázdninového provozu. Pouze Mgr. Borecký odpověděl, že v mateřské škole Kollárova bude 
probíhat rekonstrukce záchodů a dále z důvodu čerpání dovolených. Dále uvedl, že dotaz, který 
byl zaslán starostovi, nebyl v dotazech na webu města, tudíž apeloval, aby dotazy byly 
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zveřejňovány všechny. Mgr. Borecký odpověděl, že objektivní důvody k řešení prázdninového 
provozu jsou skutečně rekonstrukce záchodů v MŠ Kollárova a čerpání dovolených. 
Z kapacitních důvodů není možný  prázdninový provoz zajistit pouze v MŠ Pražská. Školská 
komise se tímto problémem zabývala, ale nenašla žádné řešení, požádal p. Brože o případné 
návrhy řešení probrat osobně nikoliv přes emailovou korespondenci. Pí Tesařová odpověděla, 
že opatření proto, aby byly školky zavřené kratší dobu je právě připravováno a to je sloučení 
obou školek dohromady pod jeden subjekt. Dále zdůraznila, že školští pracovníci mají 8 týdnů 
dovolené. Jedná se o krizovou situaci, která by se již neměla v příštích letech opakovat.  
 

20:25 hodin starosta ukončil jednání 
 
Zapsala: Monika Šimáňová 
 
 
……………………………………     ……..………………………………………….. 
        MUDr. Jan Šťastný                   Ing. Michal Breda 
                   starosta                                                                                    1. místostarosta                                                                          
 
……………………………………    
 JUDr. Ing. Petr Petržílek, Ph.D.     
        2. místostarosta         
 
Ověřovatelé : 
 
……………………………………   ………………………………………  
      p. Karel Linhart            Mgr. Marek Mahdal DiS. 
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DOSTAVBA  
A REKONSTRUKCE 

VODOVODNÍ SÍTĚ ÚVALY 

 ING. ROSTISLAV KASAL, Ph.D. 

  ING. IVO KOKRMENT  
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ROZSAH STAVBY DLE ŽÁDOSTI OPŽP 

Část „1. – Rekonstrukce přivaděče a vodojemu Rohožník“ 

Část 1 - SO 01 Přiváděcí řad VDJ Rohožník – ČS Fibichova 

Část 1 - Rekonstrukce VDJ Rohožník 1000 m3   

  

Část „2. – Výstavba přiváděcího řadu a vodojem Úvaly Jih“ 

Část 2 - SO 01 Přiváděcí řad 

Část 2 - SO 02 Řad z VDJ Úvaly-Jih 

Část 2 - SO 03 VDJ Úvaly-Jih 

  

Část „3. – Propojení a oddělení stávající sítě v Úvalech“ 

Část 3 - SO 01 Řad z ATS Rohožník 

Část 3 - SO 03 Tlakové pásmo Rohožník – propojení a oddělení 
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ETAPIZACE STAVBY DLE ZADÁVACÍ DOKUMENTACE STAVBY  

Etapa 1       Dokončení: do 300 dnů od výzvy 

 

Část „1. – Rekonstrukce přivaděče a vodojemu Rohožník“ 

 Část 1 - SO 01 Přiváděcí řad VDJ Rohožník – ČS Fibichova 

 Část 1 - Rekonstrukce VDJ Rohožník 1000 m3 

 

Část „2. – Výstavba přiváděcího řadu a vodojem Úvaly Jih“ 

 Část 2 - SO 01 Přiváděcí řad - staničení 0,000 km – 0,492 km (souběh rekon. a dost.) 

   staničení 3,132 km – 4,089 km (Škvorecká ulice) 

 Část 2 - SO 02 Řad z VDJ Úvaly-Jih 

 Část 2 - SO 03 VDJ Úvaly-Jih 

 

Část „3. – Propojení a oddělení stávající sítě v Úvalech“ 

 Část 3 - SO 01 Řad z ATS Rohožník  - staničení 0,000 km – 0,493 km (souběh rekon. a dost.) 

 

Etapa 2       Dokončení: do 730 dnů od zahájení 

 

Část „2. – Výstavba přiváděcího řadu a vodojem Úvaly Jih“ 

 Část 2 - SO 01 Přiváděcí řad – staničení 0,492 km – 3,132 km 

 

Část „3. – Propojení a oddělení stávající sítě v Úvalech“ 

 Část 3 - SO 01 Řad z ATS Rohožník - staničení 0,493 km – 1,189 km  

 Část 3 - SO 03 Tlakové pásmo Rohožník – propojení a oddělení 
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ZÁSOBOVÁNÍ ÚVALSKÉHO REGIONU PITNOU VODOU 
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• A1 = Rekonstrukce VDJ Rohožník 

• A2 = Rekonstrukce přiváděcího řadu 

• B0 = Výstavba vodovodu v ul. Škvorecká + opatření 

• B   = Výstavba vodovodu v ul. Škvorecká + VDJ Úvaly Jih 

• C  = A + B (1. etapa stavby dle rozsahu žádosti OPŽP) 

• D  = Nová výstavba bez rekonstrukce + obchvat Jiren 

• E  = Kompletní stavba dle rozsahu žádosti OPŽP 

 

 

VARIANTY REALIZACE 
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VARIANTY REALIZACE 
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VARIANTA A1 = REKONSTRUKCE VDJ ROHOŽNÍK 

 

 + ZABEZPEČENÍ HAVARIJNÍHO STAVU VODOJEMU 

 Vodojem Rohožník nevyhovuje z hlediska provozu, hygieny 

a bezpečnostních předpisů. Jediná akumulační komora a 

potrubí nevhodné dimenze totiž nevyhovuje z hlediska 

provozu a obsluhy vodojemu. 

 

 - VARIANTA NEŘEŠÍ ZÁSOBENÍ LOKALITY HOSTÍN – 

PŘIPOJENÍ 0 OBYVATEL 

 

 - VARIANTA NEŘEŠÍ ZLEPŠENÍ ZÁSOBENÍ CENTRA 

MĚSTA, VÝPUSTEK 
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VARIANTA A2 = REKONSTRUKCE PŘIVÁDĚCÍHO ŘADU  

 

 + ZABEZPEČENÍ HAVARIJNÍHO STAVU PŘIVÁDĚCÍHO 

ŘADU, PROVOZ  

 Plánovaná rekonstrukce přiváděcího a zásobního řadu je 

dána velmi špatným technickým stavem. Jedná se o 

nejporuchovější část úseku výtlaku, uložený v kraji 

nezpevněného lesního úvozu.  

  

 - VARIANTA NEŘEŠÍ ZÁSOBENÍ LOKALITY HOSTÍN – 

PŘIPOJENÍ 0 OBYVATEL 

 

 - VARIANTA NEŘEŠÍ ZLEPŠENÍ ZÁSOBENÍ CENTRA 

MĚSTA, VÝPUSTEK 
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VARIANTA B0 = VÝSTAVBA VODOVODU  
V UL. ŠKVORECKÁ 

? VARIANTA ŘEŠÍ ZÁSOBENÍ LOKALITY HOSTÍN 400 

OBYVATEL 

 

- TECHNICKY I PROVOZNĚ NEVHODNÉ 

 

- ZHORŠENÍ SITUACE ZÁSOBENÍ PRO ÚVALY, 

ZÁSOBENÍ PŘES SÍŤ MĚSTA 

 

- NEŘEŠÍ ZABEZPEČENÍ HAVARIJNÍHO STAVU ŘADU,    

VODOJEMU 

 

- NEUMOŽŇUJE ŘEŠIT NEVYHOVUJÍVÍ TLAK NA 

NOVÝCH SLOVANECH „KLIKATÝM ŘADEM“ 

 

- PRO FUNKČNOST PRO HOSTÍN NUTNÁ DOPLŇUJÍCÍ 

INVESTICE DEVELOPERA 
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VARIANTA B = VÝSTAVBA VODOVODU  
V UL. ŠKVORECKÁ + VDJ ÚVALY JIH 

? VARIANTA (POKUD FUNKČNÍ) ŘEŠÍ ZÁSOBENÍ 

LOKALITY HOSTÍN 400 OBYVATEL 

 

! PROVIZORNÍ OPATŘENÍ 

 

! NUTNÉ HYDRAULICKÉ POSOUZENÍ S NÁVRHEM 

DALŠÍCH OPATŘENÍ NA SÍTI 

 

- TECHNICKY I PROVOZNĚ NEVHODNÉ 

 

- ZHORŠENÍ SITUACE ZÁSOBENÍ PRO ÚVALY, 

ZÁSOBENÍ PŘES SÍŤ MĚSTA 

 

- NEŘEŠÍ ZABEZPEČENÍ HAVARIJNÍHO STAVU ŘADU,    

VODOJEMU 
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VARIANTA C = A + B 
VÝSTAVBA 1. ETAPY STAVBY OPŽP 

+ ZABEZPEČENÍ HAVARIJNÍHO STAVU ŘADU, VODOJEMU 

 .   

+ VARIANTA ŘEŠÍ ZÁSOBENÍ LOKALITY HOSTÍN 400 

OBYVATEL 

 

! PROVIZORNÍ OPATŘENÍ 

 

! NUTNÉ HYDRAULICKÉ POSOUZENÍ S NÁVRHEM 

DALŠÍCH OPATŘENÍ NA SÍTI – ZÁSOBENÍ PŘES SÍŤ MĚSTA 

- VARIANTA NEŘEŠÍ ZLEPŠENÍ ZÁSOBENÍ CENTRA  

MĚSTA 
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VARIANTA D = NOVÁ VÝSTAVBA BEZ REKONSTRUKCE 
+ OBCHVAT JIREN 

+ VARIANTA DEFINITIVNĚ ŘEŠÍ VÝHLEDOVÉ POTŘEBY 

ÚVALSKA 

 

+ MOŽNOST PŘIPOJENÍ ŠKVORECKÉHO VODOVODU, 

PRODEJ VODY 

 

- NEŘEŠÍ ZABEZPEČENÍ HAVARIJNÍHO STAVU ŘADU,    

VODOJEMU 

 

 

http://www.vrv.cz/
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VARIANTA D = NOVÁ VÝSTAVBA BEZ REKONSTRUKCE 
+ OBCHVAT JIREN (mimo OPŽP) 

1. Zabezpečení výhledové 
potřeby vody města  

• Úvaly 13 000 obyvatel  
(Qd=30 l/s)  

 

2. Možnost propojení a prodej 
vody pro Škvorecký vodovod 

 

Rozsah stavby: 

• Vodovodní přiváděcí řad Jirny – PČS 
Fibichova 

• 5,5 km přivaděče PE-HD  
De 315 

  

http://www.vrv.cz/
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VARIANTA E = VÝSTAVBA KOMPLETNÍ STAVBY OPŽP 

+ VARIANTA DEFINITIVNĚ ŘEŠÍ ZÁSOBENÍ LOKALITY 

HOSTÍN – PŘIPOJENÍ 400 OBYVATEL 

 

+ ZABEZPEČENÍ TECHNICKÉHO STAVU ŘADU, 

VODOJEMU  

 

+ ŘEŠENÍ ZÁSOBENÍ CENTRA MĚSTA , LOKALITY 

VÝPUSTEK 

http://www.vrv.cz/
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ZÁVĚRY 

• V případě minimalizace stavby doporučujeme rekonstrukci objektů 
a řadů – varianta „A1, A2“ 

 

• Varianty „A,B,C“ neřeší rozvoj města: 

- Hostín – pouze částečně var. B, C 

- Výpustek, nevyhovující tlakové poměry ve středu města 

- Připojení na Škvorecký vodovod 

 

• Doporučujeme variantu „E“ kompletní výstavbu a rekonstrukci dle 
rozsahu žádosti 

 

• V případě varianty „B,C“ nutno hydraulicky přepočítat na základě 
měření, nejistý výsledek, dále projednat s provozovatelem. Trvalé 
zhoršení provozování systému: vyšší „výkon“  více poruch. 

http://www.vrv.cz/
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DĚKUJEME 
 

ING. ROSTISLAV KASAL, Ph.D. 

kasal@vrv.cz  

ING. IVO KOKRMENT 

kokrment@vrv.cz 

 

http://www.vrv.cz/
mailto:prijmeni@vrv.cz
mailto:prijmeni@vrv.cz
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Finanční výbor zastupitelstva  

města Úvaly 

 

Zápis z mimořádného zasedání 

finančního výboru č. I/2012 
 
Termín : 22. 05. 2012, 17.00 

Místo : zasedací místnost městského úřadu, Pražská 276, Úvaly 

Rozdělovník : členové finančního výboru, starosta města, místostarosta města, tajemník městského 

úřadu, tajemník finančního výboru, předseda kontrolního výboru 

Přítomní členové : Petr Borecký, Ludmila Milerová, Hana Opálková, Petr Kunetka, Eva Kiššová, Petr 

Jankovský, Romana Komínková 

Omluveni 

 

Host: 

: 

 

: 

Karel Pilný, Helena Váňová 

 

Jan Šťastný – starosta města 

Tajemník  : Dana Kyralová 

   

 

Stav přítomných 
 
V 17.10 bylo přítomno 6 členů finančního výboru od 17:30 7 členů. Finanční výbor 
byl usnášeníschopný, zasedání bylo oficiálně zahájeno. 

 
Zahájení, schválení programu jednání 
 
Předseda finančního výbor pan Petr Borecký přivítal přítomné a současně seznámil členy s 
programem mimořádného zasedání FV, svolaného v souvislosti s pozastavením vydávání 
registračních listů na dotaci „Vodohospodářské investice města Úvaly“ a se zatčením 
bývalého hejtmana Středočeského kraje a tím návaznosti na pozastavení dotací a 
schvalování registračních listů. Bylo konstatováno, že zasedání je usnášeníschopné.  
Ověřovatelem dnešního zápisu jednání byla stanovena paní Romana Komínková.    

 

Program jednání  
 

1. Pozastavení vydávání registračních listů k dotačnímu projektu „Vodohospodářské investice města Úvaly“ 

2. 
Postup ve věci projektů „III/01214 Úvaly u Prahy, průtah“, „rekonstrukce č.p. 65 v souvislosti se zatčením hejtmana 
Středočeského kraje Davida Ratha 

3. Různé, konec zasedání (cca 19.00) 
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Ad 1) Pozastavení vydávání registračních listů k dotačnímu 
projektu „Vodohospodářské investice města Úvaly“ 
 
Úvodem předseda finančního výboru odkázal na podklady, které členové FV obdrželi spolu 
s pozvánkou a následně podal vysvětlení problému:  
 
Město Úvaly obdrželo v minulých dnech oficiální dopis od SFŽP, ve kterém se uvádí, že 
Evropská komise pozastavila České republice čerpání dotací z rozpočtu EU pro akce, u 
kterých je podezření, že byl neoprávněně zvýhodněn stávající provozovatel infrastruktury. 
Úval se toto dotýká tím, že město odebírá vodu z vodního zdroje Káraný, jehož 
provozovatelem je společnost VEOLIA, která má na toto smlouvu do roku 2025. Výběrové 
řízení na Káraný, kterým VEOLIA tuto zakázku získala, organizovalo v minulých letech hlavní 
město Praha, Úvaly s tím neměly nic společného. A právě to, že společnost VEOLIA 
provozuje vodní zdroj Káraný vadí Evropské komisi, která by čerpání dotací pro tento zdroj 
považovala za nedovolenou státní podporu soukromému subjektu. 
 
Z tohoto důvodu byla z národní úrovně v rámci předběžné opatrnosti pozastavena 
certifikace pro čerpání dotací souvisejících s Káraným a toto postihlo i úvalský projekt 
„Vodohospodářské investice města Úvaly“ (dále jen akce Vodovod). Jak již bylo výše 
uvedeno, Káraný souvisí s Úvaly pouze tím, že z něj Úvaly odbírají vodu, jinak se jedná o 
zcela samostatnou akci s Káraným ani Veolií nesouvisející. Provozovatel úvalského 
vodovodu a kanalizace byl vybrán v koncesním řízením, se kterým EK nemá problém. 

 
Jelikož se pozastavení certifikace netýká jenom úvalského projektu, ale jedná se o širší 
problém týkající se více projektů v ČR, vede v současné době vláda jednání s EK o možných 
řešení. Lze očekávat, že problém bude v příštích měsících vyřešen, nelze však přesto 
vyloučit, že město o dotaci přijde nebo se významně zpozdí platby dotace. Úvaly však 
nemohou čekat, vzhledem k tomu, že by se 25.5.2012 měla v Úvalech začít akce realizovat 
a jedná se o klíčovou záležitost, je třeba věc okamžitě řešit. V rámci předběžné opatrnosti je 
třeba jednat o řešení, kdy Úvaly mohou o dotaci přijít a akce Vodovod bude plně hrazena 
z městských peněz. Je třeba stanovit limit maximálně vydávaných vlastních zdrojů města. 
 
Členům FV byl rozeslán zápis z jednání VRV z 17.5.2012 aktualizovaný 22.5.2012, týkající 
se možností realizace akce Vodovod ve variantách realizace A,B,C,D s uvedením, jaké 
potřeby každá varianta řeší, její náklady a vazby. Hlavní vazbou je zde realizace projektu 
Hostín v návaznosti na smlouvu o spolupráci, kterou uzavřela skupina MEI a město Úvaly 
v roce 2008, ze které plynou určitá práva a závazky pro město.  
 
Na základě této smlouvy město Úvaly obdrželo od firmy MEI 80 mil. Kč, z toho 21 mil. Kč byl 
dar městu a 59 mil. Kč je vázáno na smlouvou určené projekty (splašková kanalizace, 
dostrojení ČOV, vodovod). V současné době je proinvestováno z 59 mil. Kč cca 29 mil., 
zbývá 30 mil. Kč.  Do 31.12.2010 se město zavázalo zahájením prací na výše uvedených 
projektech, v opačném případě hrozí vrácení buď poměrné částky z 59. mil. Kč, v extrémním 
právním výkladu až celých 59 milionů Kč. 
 
Po diskuzi vychází dle doložených materiálů nejlépe varianta C, případně D (viz příloha). 
Doporučuje se vzhledem k možným negativním dopadům na město začít realizovat vodovod 
i na úkor ostatních projektů. 17.30 příchod p. Kunetky.  Projednána vazba na vzetí nižšího 
úvěru (100 mil.) a dalšího nového na cca 30 mil. Kč, z kterého by se případně doinvestovala 
stavba vodovodu, ale tak aby za 1) nevzrostlo celkově plánované zadlužení města a za 2) 
aby stále platil princip, že vybraná daň z nemovitosti bude výhradně investována do uliční 
infrastruktury. 
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Finanční výbor důrazně doporučuje osobní jednání všech kompetentních 
představitelů města se SFŽP v této věci, zejména pak nutnost vysvětlení, 
že zařazení úvalské akce do seznamu problematických projektů je věcně 
nesprávné. 
 
Usnesení FV 06/2012 
 

Text usnesení Výsledek hlasování 

FV doporučuje VZZM, aby s ohledem na nejistotu ohledně 
přidělení dotace na akci „Vodohospodářské investice města 
Úvaly“ město Úvaly neinvestovalo více než částku 62 mil. Kč 
z vlastních zdrojů. Finanční výbor při stanovení tohoto limitu 
vycházel ze závěru, že pro město z dlouhodobého hlediska 
je nejvýhodnější varianta komplexního řešení dodávky vody 
nebo varianta, která se jí nejvíce blíží. 
  

Pro 7 

Usnesení bylo přijato Proti  0 

Zdržel se  0 

 

Ad 2)  Postup ve věci projektů „III/01214 Úvaly u Prahy, 
průtah“, „rekonstrukce č.p. 65 v souvislosti se zatčením 
hejtmana Středočeského kraje Davida Ratha 
 
Projekt „III/01214 Úvaly u Prahy, průtah“ 
 
Petr Borecký popsal současný stav, kdy je podepsána Smlouva o spolupráci veřejných 
zadavatelů č. 1069/DOP/2011 mezi Městem Úvaly a Středočeským krajem, na základě které 
kraj kompletně zrekonstruuje průtah městem (Pražská, Husova, průjezd náměstím, 
Riegrova). Město se zavazuje zajistit ze svého rozpočtu stavební akce „III/(P1214 Úvaly u 
Prahy, průtah“, tj. stavební objekty, které jsou ve vlastnictví města Úvaly,  
objekty budou specifikovány po zpracování projektové dokumentace (DZS), specifikace  
jednotlivých objektů bude odsouhlasena oběma stranami. 
 
Smlouva je v současné době platná a je odsouhlasena radou Středočeského kraje. Jedná se 
o smlouvu na dobu určitou, která zaniká dosažením účelu – zrekonstruováním průtahu. 
 
 

Usnesení FV 07/2012 
 

Text usnesení Výsledek hlasování 

Ve věci akce Průtah městem FV doporučuje VZZM, aby 
umožnilo vedení města dokončit výběrové řízení na 
zhotovitele projektu, ale zároveň, aby vedení města osobně 
projednalo se zástupci Středočeského kraje další záměry 
kraje ve věci plnění smlouvy o spolupráci uzavřené mezi 
Středočeským krajem a městem a na základě toho předložilo 
zastupitelstvu návrh dalšího postupu. 
  

Pro 7 

Usnesení bylo přijato Proti  0 

Zdržel se  0 
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Dostavba čp. 65 
 
V současné době je dokončena a předána projektová dokumentace na rekonstrukci čp. 65, 
bude probíhat výběrové řízení za zhotovitele stavby. Smlouva o dotaci byla ze strany města 
podepsána, čekalo se na podpis hejtmana. V současné době nejsou indicie, že by měl být 
v této dotaci problém, přesto je třeba zachovat předběžnou opatrnost. Po diskuzi je přijato 
usnesení: 
 

Usnesení FV 08/2012 
 

Text usnesení Výsledek hlasování 

Ve věci akce Dostavba čp. 65 FV doporučuje VZZM, aby 
umožnilo vedení města dokončit výběrové řízení na 
realizátora projektu, ale zároveň, aby vedení města osobně 
projednalo se zástupci Středočeského kraje další záměry 
kraje ve věci podpisu smlouvy o dotaci a na základě toho 
předložilo zastupitelstvu návrh dalšího postupu. 
  

Pro 7 

Usnesení bylo přijato Proti  0 

Zdržel se  0 
 
 

Ad 3) Různé 
 
Původní návrh další schůzky na 5.6.2012 se vzhledem ke krajskému zasedání zastupitelstva 
přesouvá na úterý 12.6.2012 od 17.00 zasedací místnost Pražská 276.  
 
Jednání ukončeno v 18.05 hod. 
 
 

Předseda FV ukončuje jednání v 18:05 hod. 
 
Zapsala: 
 
 
 
……………………………………………………. 
Dana Kyralová 
 
 
 
…………………………………………  ………………………………….. 
Ověřovatel zápisu       Předseda finančního výboru 
Romana Komínková    Petr Borecký 
 

 

 

Příloha: Varianty dostavby vodovodu ke dni 22.5.2012 
 


